
         
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 23/09/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

 

Προς:  κ. Υπουργό Υγείας 

 

 

ΘΕΜΑ:     «Υποστελεχωμένες Μονάδες Υγείας σε νησιά των Δωδεκανήσων» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με τοπικά δημοσιεύματα ηλεκτρονικού τύπου, της 19ης Σεπτεμβρίου 2020, η 

΄Ενωση Ιατρών Λέρου, Πάτμου, Λειψών και Αγαθονησίου αναφέρει ότι, δεν έχει γίνει 

καμία πρόσληψη μόνιμου ιατρικού προσωπικού στα τοπικά νοσηλευτικά ιδρύματα, από 

την έναρξη της πανδημίας. Περαιτέρω, αναφέρεται ότι, συνεχίζουν να παραμένουν 

υποστελεχωμένες οι Μονάδες Υγείας αυτών των νησιών. Εν τω μεταξύ, εξ’ αιτίας των 

ανωτέρω, οι κάτοικοι της Δωδεκανήσου νιώθουν έντονη υγειονομική ανασφάλεια, η 

οποία μας μεταφέρεται σε κάθε ευκαιρία επικοινωνίας τους μαζί μας. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεσθε να δώσετε λύση στο ακανθώδες ζήτημα της υποστελέχωσης των άνω 

αναφερόμενων Μονάδων Υγείας, προκειμένου να διασφαλιστεί και να θωρακιστεί το 

τοπικό σύστημα φροντίδας της Πρωτοβάθμιας Υγείας των Δωδεκανήσων; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 
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Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

10051

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/9/2020




